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Sillanpää 
 
Yleisten alueiden käyttölupien taksa on hyväksytty edellisen kerran 
rakennus- ja ympäristölautakunnan kokouksessa 20.12.2023 § 182, 
ja astunut voimaan 1.2.2024. Käyttölupamaksut (kaivu- ja 
sijoituslupa, työskentely yleisellä alueella, lupa liikennemerkkien 
peittämiseksi/muuttamiseksi tapahtuman ajaksi ja katualueen 
tilapäinen rajaaminen/olennainen pienentäminen) perustuvat 
kohteen sijaintiin erillisen maksuluokkakartan mukaisesti. 
 
Taksoja koskeva maksuluokkakartta on viimeksi hyväksytty 
26.11.2019 rakennus- ja ympäristölautakunnassa  § 152. 
Maksuluokkakartta on jaettu kolmeen vyöhykkeeseen riippuen missä 
päin Kokkolaa työ suoritetaan; ydinkeskustan alue = maksuluokka 1, 
muut kaava-alueet = maksuluokka 2 ja muut alueet =maksuluokka 
3).  Kaava-alueet ovat päivittyneet useaan otteeseen edellisen 
maksuluokkakartan hyväksymisen jälkeen, jonka johdosta on 
tarpeellista päivittää maksuluokkakartta vastaamaan nykytilannetta. 
 
Yleisten alueiden käyttölupamaksujen maksuluokkakartta on 
muuttuva asemakaavoitetun alueen osalta, jota päivitetään aika 
ajoin. Muutostarve ehdotetaan tarkastettavan kerran vuodessa 
joulukuussa taksan tarkistamisen yhteydessä. Maksuluokkakartta on 
ajantasainen versio, joka on nähtävillä jatkossa kaupungin 
nettisivuilla. Liitteessä A on esitetty ehdotettu maksuluokkakartta ja 
liitteessä B nykyinen voimassa oleva maksuluokkakartta. 
 
Liite A           Ehdotus päivitetyksi maksuluokkakartaksi 
 
Liite B           Nykyinen voimassa oleva maksuluokkakartta 

 
Kaupunkiympäristöjohtaja  
 
 Rakennus- ja ympäristölautakunta päättää, että 
 

1. yleisten alueiden käyttölupamaksujen maksualuekartta 
tarkistetaan ja muutetaan esitetyn mukaiseksi. 

 
2. uusi maksualuekartta astuu voimaan tämän päätöksen saatua 

lainvoiman. 
 
Päätös Rakennus- ja ympäristölautakunta hyväksyi päätösesityksen. 
 


